
Zápis z výborové schůze MO ČRS Strakonice, z.s. 
4.9.2023 

 
Schůze zahájena v 17:00 hod.  

1) Prezence  

a) Přítomni : Feistmantl Petr, Fenigbauer Pavel, Koch Tomáš, Mráz Ota, Sekyra Jaroslav, Stejskal Josef, 
Vlk Martin, Vrána Petr, Pešek Ladislav, Žejdl Matěj,  

b) Neomluveni: xxx  

c) Omluveni : Mareš Patrik, Procházka Evžen DK 

d) Hosté: Moravec Pavel, Bc., Marek Jiří, oba JčÚS  

 

2) Seznámení s programem schůze  

a) jednání se zástupci JčÚS ohledně stanoviska hospodáře JĆÚS k neproplacení nasazeného kapra 
z jarního výlovu 

b)  informace pro zástupce JčÚS o nešetrném bagrování podjezí v Dolním Poříčí v době nízkého 
průtoku a extrémně vysokých teplot ze strany Povodí Vltavy s.p. 

c) plán podzimních výlovů 

d) různé 

 

3) Došlá pošta  

a) Povodí Vltavy s.p. – oznámení o plánovaných pracích na Otavě 4 

b) JčÚS – kárný příkaz č. 233/2023 

c)  

 

4) Odeslaná pošta  

a) xxxx  

 

5) Usnesení, informace, úkoly 

 Hospodářem p. Žejdlem bylo podáno vysvětlení ve smyslu zápisu z minulé schůze týkající se 
zprávy hospodáře JčÚS Pavla Moravce ze zasedání územního výboru Českého rybářského svazu, z. 
s., Jihočeského územního svazu ze dne 23. 3. 2023 ohledně neproplacení násady kapra nad 
nahlášený rámec. Situace je z pohledu MO paradoxní především v tom, že problém není v 
samotném nasazení, které nepřekračuje zarybňovací plán, ale v tom, že nebylo řádně nahlášeno 
hospodáři JčÚS. Zástupci MO se za nesprávné nahlášení objemu nasazovaného kapra opakovaně 
omluvili. Zástupci JčÚS přislíbili, že stanovisko MO přednesou na schůzi výboru JčÚS, který o 
(ne)proplacení násady rozhodne. MO doufá, že zvítězí zdravý rozum … 



 Zástupcům JčÚS byl popsán stav, kdy v době (22.-23.8.2023) nejnižšího průtoku a nejvyšších 
teplot vody (cca 24°C) na Otavě 4 byl pod jezem v Dolním Poříčí vybagrován úsek od jezu až 
k mostu. Oznámení o provádění prací bylo Povodím Vltava s.p. oznámeno s minimálním 
předstihem, navíc v neurčitém intervalu srpen - listopad. Termín realizace byl s ohledem na 
kyslíkový deficit krajně nevhodný a objektivně musel poškodit populaci mnoha druhů ryb, které 
mají tendenci vytahovat do okysličené vody v podjezí. Jednatel p. Marek obdržel podklady 
ohledně výše uvedených prací a slíbil projednat věc s Povodím Vltavy s cílem zabránit podobným 
situacím do budoucna. MO obdrží stanovisko. 

 Jednatel JčÚS p. Marek dále stručně informoval o problematice přerozdělování prostředků mezi 
radou ČRS a JčÚS, vývoji cen územních povolenek, změně informačního systému, ve kterém se 
povolenky vydávají a v neposlední řadě i o zařazení ÚN Orlík výhradně do statutu celosvazového 
rybolovu. 

 Jednatel MO p. Sekyra informoval o: 
- Podání podnětu OŽP MÚ Strakonice k zahájení správního řízení z důvodu zásahu do toku 

Zorkovického potoka a ovlivnění přítoku do rybníků Stavičný a Starý, 
- Podání žádosti na OŽP MÚ Strakonice o vyčistění části potoka Kolčavka v k.ú. Střela, přítoku 

Střelského rybníku. Žádost byla OŽP postoupena vlasníků příslušných pozemků – Povodí 
Vltavy s.p. a Agrokat s.r.o. 

- Uzavření rámcové kupní smlouvy na dodávku PHM s ČSAD STTRANS a.s. 
 Byl stanoven plán podzimních výlovů – viz. web. 

 

6) Diskuse: viz. výše uvedené body 

 

7) Příští schůze výboru 2.10.2023  

 

Schůze ukončena v 18:25 hod.  

 

Zapsal: Tomáš Koch        schválil: Petr Vrána 


